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3. (IV) ZAJEDNIČKE SJEDNICE VIJEĆA, ODSŽANE
13. juna 1969. godine



Z A P I S N I K
3 (IV) zajedničke sjednice Opštinskog vijeća i Vijeća radnih za- 
jednica Skupštine opštine Banja Luk.a, održane u petak. 13* juna 
1969» godine u Vijećnici Doma Kulture u Banjoj Luci

Sjednica je počela u 8 časova i 2o minuta.
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opštine 

Živko Babić.
Zapisnik vodi radnik organa uprave Sadija Plićanić.
Sjednici prisustvuju: sekretar Opštinskog komiteta 

Saveza komunista Mihajlo Dgonović i poslanici Liko Jurinčić, Dr. 
Vlado Milošević, Slavko Vukojević, Brane Bosnić, Drago Barić,
Tasiin Mešinović, Ante Vukić i Rade Zarić.

Sjednici prisustvuje 114, a odsutno je 16 odbornika.
Najavili su izostanak sa sjednice odbornici: Luka 

Bračeta, Šemso Hadžimujagić, Drago Ra ovanović i Dragomir Djur - 
djević.

Nisu najavili izostanak sa sjednice slijedeći odbor - 
nici: Željko Katalina, Tomo Lučić, Drago Pepinović, Grozda Rego- 
dić, Željko šipka, Radivoj Trubajić, Vaso Višekruna, Stevo Vuč- 
ković, Nada Adamcvić, Pero Popović, Levenka Stefanović i Zdravko 
Stupar.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ predlaže da se dnevni red koji 
je dostavljen odbornicima dopuni slijeaećim:

1. Prijealog Rješenja 0 imenovanju načelnika i čla- 
nova Opštinskog štaba naroane odbrane.

2. Prijedlog ZaključKa o privremenom regulisanju po- 
jedinih pitanja raanih oanosa članova i radnika štaba narodne od- 
brane opštine Banja Lutva.

3. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na fi - 
nansijske planove fondova opštine Banja Luka za 1969* godinu.

4. Prijealog Rjesenja o preuzimanju obaveze Skupštine 
opštine za obezcjeajenje iznosa od 93>o.ooo,oo dinara za sufi - 
nansiranje puta Karanovac - Skender Vakuf.

Predsjednik Živko Babić otvara pretres po ovako pred- 
loženom dnevnom redu. Zatim konst&tuje da je Skupština za današnju 
sjednicu prihvatila slijedeći

D N E V Ћ I R E D
1. Prijedlozi rjesenja o izboru savjeta, komisija i 

upravnih odbora fondova Skupštine opštine.
2. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Staba 

narodne odbrane.
3. Prijedlog Zaključka 0 privremenom regulisanju 

pojedinih pitanja raanih odnosa članova i radnika Staba narodne 
odbrane opštine Banja Luka.
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4. а) Prijedlog Odluke o usvajanju Programa perspek- 

tivnog razvoja vodovoda i kanalizacije za period od 1968. do 1976. 
godine;

b) Prijedlog Zakljucka o davanju saglasnosti na 
cijene vode i kanalizacije.

9. Informacija o raspodjeli sredstava Ponda za kulturu 
za 1969* goainu.

6. Informacija o mogućnostima upisa učenika u škole 
II stupnja.

7. Analiza rezultata poslovanja po završnom računu za 
1968. godinu radnih organizacija iz neprivredne djelatnosti opš- 
tine Banjaluka.

8. Analiza finansijskog stanja poslovanja Kreditne 
banke Banja Luka po zavrsnom računu za 1968. godinu.

9. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o odredjivanju 
najviših cijena i marzi u maloprodaji odreajenin proizvoda.

10. Prijedlog Odluke o novčanoj pomoći roditeljima za 
sm,ještaj djece u obdanista.

11. Prijedlog Odluke o trozkovima izvrcenja vaspitnih 
i starateljskih mjera.

12. Prigedlog Odluke o smještaju u socijalne ustanove 
lica ometenih u fizičkom ili psihičkom razvoju i starih lica i 
doajeli novčanih pomoći.

13. Prijedlog Odluke o profesionalnoj rehabilitaciji 
lica ometenih u fizičkom i psihičkom razvoju.

14. Prijedlog Odluke 0 stavljanju van snage Odluke o 
pomoćima zrtvama fašističkoj terora.

15. Razmauranje zaht^eva birača sela Memići i oahino- 
vići za pripajanje opštini Ban^aluka.

16. Prijedlog Rješenja c izmjenama i dopunama Rješe- 
nja o odbijanju zantjeva radnih organizacija za oslobadjanje oba- 
veze prijema pripravnika.

17. Pri Rjesenja o prenosu osnovnih sredstava
bez naknade EDP "Elektro-Banjaluka" iz Banjalune.

18. Prijedlog Zakljućka o odobravanju sredstava u 
iznosu od loo.ooo novih dinara na ime učešća u finansiranje op- 
ravki prostorija Gimnazije.

19» a) Prijeđlog Zaključka 0 razmatranju Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Preduzeća za prikazivanje filmova;

b) Prijedlog ZakLjučka o potvrdjivanju Statuta 
Prosvjetno-peđagoškog zavoaa Banjaluka.

20. Prijedlozi zaključaka, rješenja iz oblasti imovin- 
sko pravnih poslova.

21. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na fi- 
nansijske pJ.anove fondova opstine Banjaluka za 1969. godinu.



22. Prijedlog Rjebenja o preuzimanju obaveze Skup- 
štine opštine za obezbjedjenje iznosa od 95o»ooo,oo dinara za 
sufinansiranje puta Karanovac - Skender Vakuf.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ otvara pretres po zapisniku 
sa 2 (IV) zajedničke sjednice vijeća Skupštine opštine od 19. 
5.I9&9* godine.

RADOVAN HRI<1JAZ - pomoćnik sekretara Skupštine opšti- 
ne obavjeotava odbornike da će se Informacija u vezi sa dječ- 
Jim obdaništem "Kasim Hadžić*' pripremiti za jednu od narednih 
sjednica, a odgovor na odbornička pitanja dostaviće se pisme- 
no.

Pošto nije bilo primjedbi na zapisnik, predsjednik 
ŽIVKO BABIĆ konstatuje da je zapisnik sa 2 (IV) zajedničke sje- 
dnice vijeća usvojen.

Zatim počinje pretres po dnevnom redu.
AD. I.

PRIJEDLOG HJESBNJA 0 IZBoRU SAVJETA, KOMISIJA I 
UPRAVNIH ODBORA FONDOVA SKUPŠTINE OPBTINE. (prilaže se zapis- 
niku).

Izvjestilac LJUBO TEŠANCVIĆ, šef Odsjeka za kadruv- 
ske poslove Skupštine opštine iznosi prijedlog Kadrovske komi- 
sije.

U pretresu po prijedlozima rješenja o izooru pred- 
sjeanika i članova savjeta, komisija i upravnih odbora fondova 
opštine Banja Luka odbornici su aali slijedeće prijedloge:

a) Joka Dr. Stojan predlaže da se Lladjan Vidović 
izabere za člana Savjeta za komunalne poslove umjesto za člana 
Savjeta za poljoprivredu;

b) Koprivica Bosko da se za člana Savjeta za soci- 
jalnu zastitu umjesto Stanivuković Bogdana izabere Bekić Redžep;

c) Vehabović Hašema, predlaže da se u Upravni odbor 
Fonda za neposrednu dječj'u zastitu umjesto Spremo Lenke izabe- 
re Zvizdić Dr. Gordana.

Pošto nije bilo drugih prijedloga, a nakon što je 
provedeno glasanje predsjednik Živko Babić konstatuje da je Sku- 
pština jednoglasno prihvatila prijedloge Kaurovske komisije i 
izabrala savjete, komisije i upravne odbore fondova opštine Ba- 
nja Luka ( uključujući i ove manje izmjene po prijedlogu odbor- 
nika navedenih pod tačkama a), b). i c) uz napomenu da će se na- 
knadno izvršiti izbor Upravnog odbora Fonda za finansiranje komu- 
nalne djelatnosti na selu.

U vezi s tim što još nije izabran Upravni odbor Fonda 
za finansi anje komunalne djelatnosti na selu, potrebno je da 
Skupština izvrši raspodjelu sredst va ovog Fonda u posjednjoj 
tački denvnog reda današnje sjednice.

AD. 2.
PRIJEDLOG RJESENJA 0 Ii.ENOVANJU NAČELNIKA I CLAKOVA 

TINSKOG STABA NARODNE ODBRANE•



4.
Prijedlog Savjeta narodne odbrane iznosi iiijaz

Hasanbašić.
Predsjednik Živko Babić otvara pretr^s po izneše- 

nom prijedlogu, a zatim pošto nije bilo drugih prijedloga kon- 
statuje da Skupština Jednoglasno prilivaća prijedlog i donosi 
slijedeći

ZAKLJUĆAK
U štab narodne odbrane opštine Banja Luka imenuju 

se: x
- Hasanbašić Lijaz, dipl.pravnik za načelnika Staba,
- Pipić Daut, pukovnik u penziji,
- Radaković Hikola, potpukovnik u penziji,
- Stanić Jozo, potpukovnik u penziji,
- Nikić Au0ustin, potpukovnik u penziji,
- Dervišić Namik, raanik Sekretarijata narodne odbra 
ne,
za članove Štaba.

AD. 3*
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 PRIVREHENOM RLGULISAl';JU POJE- 

DINIH PITANJA RADNIH ODi.OSA ČLAiiOVA I RADNIKA STABA NARODNE GDB- 
RAI'IE OPŠTINE BANJALUKA

nbašić.
Prijedlog Savjeta narodne odbrane iznosi Nijaz Hasa-
Skupština jednoglasno donosi slijeaeći
ZAKLJUČAK
Do donošenja Odluke o regulisanju organizacije i 

funkcionisanja Štaba narodne odbrane opštine Banja Luka
- prijem radnika na rad u Štab vršiće Savjet narod- 

ne odbrane opstine Banja Luka na prijedlo0 načelnika Staba;
- naknadu za rad Članovima i radnicima Staba odre- 

djuje Savjet narodne odbrane opstine Banja Luka na prijedlog na- 
čelnika Staba.

AD. 4.
a) PRIJEDLOG ODLUKE 0 USVAJANJU PROGRAMA EERSPEKTIV 

NOG RAZVOJA VODOVODA I IvANALIZACIJn ZA PERIOD OD 1968. DO 1976. 
GODINE;

b) PRIJEDLOG ZAKLJUCKA 0 DAVANJU SAGL 3N0STI NA CI- 
JENE VOoE I KAnALIZACIJE.

Uvodno izlaganje i prijealog Savjeta za komunalne 
poslove da se usvoji odluka i zaključak pod tačkama a) i b) iz- 
nosi Ranko Čurćija, potpredsjednik Skupštine opštine.

Predsjednik Savjeta za zaravlje Dr. Milan Perković 
iznosi mišljenje Savjeta za zaravlje koji u potpunosti podržava 
aonošenje ovakvog programa. Naglašava važnost pitke vode i kana- 
lizacije, zbc.g čega posebno istiće značaj i neophodnu potrebu
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za usvajarge ovog programa.
Odbornik ŠEMSUDIN MULAOMEHOVIĆ: Ovaj program je 

već usvojen, qer su ga svi gradjani pozdravili i u potpunosti 
podržali donosenje ovog programa, ali ovo poskupljenje vode st- 
vara neekonomske cijene , zbog čega predla& da se o visini ci- 
jene vode gradjani izgasne referendumom i da se uvede mjesni 
samodoprinos za realizaciju ovog programa. Pet zborova birača 
Hiseta oštro se protivi povećanju ovih cijena. Samodoprinos za 
školstvo će biti realizovan do kraja godine, pa bi se mogao uve- 
sti novi.

LJUBINKA JANKOVIĆ: Prioritet za realizaciju ovog 
programa trebalo bi odredjivati svake godine, a ne kako je pred- 
loženo.

IVAN EAIL: Mi koji imamo vodu možemo diskutovati o 
ovom, ali treba misliti i na one koji nemaju vodu i kanalizaci- 
ju. Ne bi se složio sa uvodjenjem samodoprinosa. Gradjani koji 
imaju vodu i oni koji nemaju nisu u ravnopravnom položaju. Vje- 
rujem da će ova Skupština usvojiti ovaj program, jer bi bio ap- 
surd da ga odbije nasljo , a prihvatili su ga z’oorovi birača. 
Trebalo bi sugerisati i novinarima da pišu o ovom programu, jer 
bi ovakvih programa trebalo biti što više, i za njih se treba 
zalagati, a ovo nije veliko povećanje cijena.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Odbornik Mulaomerović tvrdi 
da zborovi biraČa ovo nisu prihvctili. Potrebno je da se ispita 
da li je to tačno, jer poznato Je da su zborovi birača prihvati- 
li ovaj program (naprimjer u Rosuljama su jednodušno prihvatili 
ovaj program).

MIBSAD ČARDŽIĆ: Zborovi birača Hiseta I i II usvo- 
jili su ovo ali su dali primjedbe.

ŽIVKO BABIĆ: Bilo je primjedaba i na drugim zborovi- 
ma, na pr. da ovaj tempo ne ide ovako sa poskupljenjem, zatim da 
se unese Vrbanja, Sokoloc, Novoselija i još neke ulice u Program, 
da se skrati ovaj rok za dve godine. Cijene su sastavni dio ovog 
Programa i neprihvatanje istih dovelo bi u pitanje realizaciju 
Programa, a pcgotovo ako bi se ostavio ovaj rok.

ADEM BISĆEVIĆ: Na području Mejdana održan je samo je- 
dan zbog, jer drugi nisu uspjeli. Kao odbornik ne bih mogao tvr- 
diti da Li su zborovi ovo prihvatili ili nisu, jer mnogi zborovi 
nisu ni održani. Trebalo bi osnovati jedan opštinski i'ond iz ko- 
jeg bi se finansiralo i barem svakih 6 mjeseci obavještavati bi- 
rače o realizaciji programa.

NOVAK MATIĆ: Na Lausu je program usvojen, a oko cije- 
na je bilo diskusi.je jer su previsoke.

U izlaganju potpredš’jednika RANKA IJE ne vidi se 
da li su obuhvaćene sve ulice.

ILIJAZ DOLIĆ: Iznošenje ovog pro^rama je zaista poh- 
valno i ovaj metod rada bi trebale usvojiti i druge radne organi- 
zacije. Ja bih bio protiv samodoprinosa za ovakvu vrstu finansi-
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ranja. Ovo će plaćabi i fcuristi i svi oni koji prolaze lcroz 
naš grad. (bilo u formi smještaja ili nečeg sličnog) Nelo^ič- 
no je tražiti skraćivanje poka za realizaciju programa, a is- 
tovremeno niže cijene za plaćanje vode. Naš posao se ne zavr- 
šava samo usvajanjem programa, jer predstoje još mnogi poslo- 
vi ( na primjer obezbjedjenje icredita).

SElilJA TABAIIOVIĆ: Mnogi zborovi birača još nisu ni 
održani. U programu se ne vidi kako će ovo ufcicati na proizvod- 
nju. Sta je sa onim koji moraju sami obezbije^iti komunalije 
prilikom izgradnje kuće.

ŽARKO SABLJIĆ: Nisam do sada ni znao kakvi su ure- 
djaji za vodovod, jer to predstavlja pravu fabriku. Drug Mula- 
omerović je ekcnomista i morao bi znafci kako se ove investici- 
je vraćaju. Na Mejdanu nisu uspjeli zborovi birača, jer oni ima- 
ju kanalizaciju, što znači da nema solidarnosti.

Poslanik NIKO JURINČIĆ: Iz ovog materijala vidi se 
neophodna potreba za realizaciju programa, a to proizlazi i iz 
aiskusije Dr. iv.ilana Perkovića. Bezrezervno podržavam ovaj prog- 
ram, jer je zaista realan, ^onsfcruktivan i potreban ovom građu. 
Zar je to grad kad 15o domaćinstava nema kanalizacije. Pitanje 
šteanje vode je vrlo važno. Osim toga ako se ovo povećanje upo- 
redi sa drugim graaovima, onda i nije nikakvo povećanje, jer ima 
i sada gradova koji plaćaju i po 2$o dinara za 1 m3 vode. Još 
jedanput naglašavam da je neophodno potrebno da se ovaj program 
prihvati i realizuje.

DUŠAN EAČIĆ: Ljudi koji zive u centru trebali bi zna- 
ti da vise puta i ljudi sa sela učestvuju u akcijama koje dopri- 
nose poboljšanju u gradu. Gradske ulice se peru svaki dan, a u 
selu se put ne gradi ni za 2o godina. Nema solidarnosti, zato ni- 
su uspjeli ni zborovi tamo gdje nije bilo iiiteresa.

ŠEMSUDIN MULAOMERGVIĆ: Ja sam naglasio da su u gradu 
svi pozaravili donošenje programa. Riječ je samo o cijenama koje 
bi morale biti ekonomske i o načinu kako realizovati program, a 
taj način je uvodjenje samodoprinosa i ekonomska cijena vode.

MIRSAD ČARDŽIć: Samodoprinos ne bi uspio, jer se ne 
podnosi izvjestaj ni o realizaciji ranijeg samopnprinosa za skol- 
stvo.

Predsjednik ŽIvKO BABIĆ: To nije tačno, jer pored 
toga što svako može imati uvida u realizaciji tog samodoprinosa i 
pored mnogih izvještaja koji se podnose o tome održan je i Opšti 
sabor o realizaciji sredstava samodcprinosa za školstvo.

JOVAN IVAl’ilĆ: Ovakvim programima bi trebali nastavi- 
ti i u buduće. Nije tačno da oni gradjani koji imaju vodu ne uče- 
stvuju u ovome. Mjesna zajednica Rosulje ima poaafcke o učešću 
gradjana u iz^radnji kanalizacije na ovom području. Dao bih pri- 
mjeabu preduzeću "Vodovod i kanalizaciја" da više vodi računa o 
paušalnom mjerenju voae. Navodi primjer u Bihaću gdje se to puno 
uolje provodi.
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REFIK DŽUBO: A šta je, zapravo, sa dosadasnjim ci- 

jenama? Do prije nekoliko godina imali smo zaista niske cijene 
vode. Dakle ni ranije nije bila ekonomska cijena vode, a to je 
radna organizacija "Vodovoda i kanalizacije" bila dužna da zna 
i da vodi računa o tome.

NIKO JURINČIĆ: Skupština Je tijelo koje donosi ovako 
važnu odluku, zbog čega se moramo uzdignuti od konzervativnih 
shvatanja.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ STAVLJA na glasanje prijedlog 
odbornika MULAOMERlVIĆ ŠEMSUDIHA za uvodjenje samodoprinosa.

Rezultat glasanja <je sarno 1 glas za uvodjenje.
Predsjednik konstatuje da prijedlog nije podrzan.
Zatim provodi glasanje o prijeologu odluke i zaključ- 

ka pod a) i b).
Po proveaenom glasanju predsjednik ZIVKO BABIĆ aonsta 

tuje da je Skupština jednoglasno donijela:
a) Odluku o usvajanju programa perspektivnog razvoja 

vodovoda i kanalizacije za period od 1968. do 1976. godine,
b) Većinom Olasova (112 za, 3 uzdržana i 1 glas pro- 

tiv) Skupština donosi Zakljućak o davanju saglanosti na cijene vo 
de i kanalizacije odre^jene Odlukom RadniĆkog savjeta Komunalnog 
preduzeća "Vodovod i kanalizacija" iz Banja Luke, broj оЗ-1298/l 
od 29.5*1969» godine, sa primjenom od 1.7»1969» godine.

Zatim preajeanik ŽIVKO BABIĆ daje pauzu od 15 minuta.
AD 5.

ILFORMACIJA 0 RASPODJELI SREDSTAVA PONDA ZA ICULTURU 
ZA 1969. GODINU. (Prilaže se zapisniku)

JOSIP GRANIĆ upoznao je odbornike sa problemima u 
kojima se nalazi održavanje zgrade Doma kulture (izlaganje se 
prilaže zapisniku).

U vezi s tim predsjeanik ŽIVKO BABIĆ zadužuje Hrnjaz 
Radovana, pomoćnika sekretara Skupštine opštine da inspekcijske 
sluzbe izvrše zgradu Doma kulture i o tome podnesu informaciju.

PRLDRAG DINULCVIĆ: Žilio bi objasniti šta se u stvari 
želi sa ovom informacijom. Rast koji prati budžet opštine nije u 
srazmjeri sa potrebama. Možda se i zakasnilo sa ovom informacijom 
zbog čega on apeluje da Skupština usvoji ovaj prijedlog Eonda. 
Zatim da se iznadje jedan novi način, odnosno stalni sistem za fi 
nansiranje institucija iz oblasti kulture. Predlaže da se usvoji 
prijećlo„ da se dodijele dodatna sredstva u iznosu od 2оо.ооо,^.о 
dinara.

STIPO BEKKO: Navodi da je održan jedan sastanak i do- 
nesen zaključak da se pokloni veća pažnja fina..siranju kulture na 
selu. Predlaže da se ovih 2oo.ooo,oo dodijeli Eondu za kulturu uz 
obavezu da se iz tih sredstava finansira kulturna djelatnost na 
selu.
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HEPIK DŽUBOs PriBvaćam prijedLog Fonda za kulturu, 

ali treba znati da sredstva nisu jećina za održavanje ovih 
institucija. Trebalo bi formirati jednu komisiju koja bi snimi- 
La sve ove objekte gdje su smještene kuLturne ustanove i koji 
su izvori finansiranja istih.

STOJAN JOKA: PredLaže da ta komisija koja će se for- 
mirati pregLeda i objekte na seLu.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: TrebaLi bi se izjasniti o 
ovom prijediogu, a ne proširivati diskusiju na cijeLu probLema- 
tiku obLasti kuLture. TrebaLo bi formirati jednu komisiju koja 
bi ispitaia mogućnosti za šire prikupLjanje sredstava za finan- 
siranje kuiture i metod za finansiranje.

JOSIP AiFUSIĆ: Zadružni domovi propadaju, a o njima 
niko ne vodi računa niti ih održava.

ŽIVKO BABIĆ: Postoji jedna grupa koja radi studiju 
o razvoju kuiture na našem području (tu je ukijučen i status 
obJekata).

DOBRIVOJE ZE1\IĆ: Kada traže sredstva Ljudi iz Ponda 
za kuituru obećavaju mnogo, aii od tih obećanja ne ispune mnogo. 
Tačno je da o domovima niko ne voći računa.

NIKO JURINČIĆ: Sta se zapravo misii s tom studijom, 
da Li se može dobiti ta studija u nekoj skraćenoj fcrmi iz koje 
bi se rnogio vidjeti u kojoj je fazi.

Po provedenom giasanju predsjeanik Živko Babić kon- 
statuje da Skupština jednogiasno aonosi siijeđeće

ZAKLJUĆKE:
a) Usvaja se Informacija i prijediog Upravnog odbo- 

ra Ponda za kuituru opštine Banja Luka za raspodjelu sredstava 
Fonda za kuituru za L969* godinu,

b) DodjeLju^u se dodatna sredstva u iznosu od 2oo.000,00 
dinara (koja će se obezuijećiti po rebaiansu budžeta opštine Ba- 
nja Luka, a koja su potrebna da se izvrši raspodjeia po navedenom 
prijediogu koji je usvojen,

c) Obrazuje se komisija u siijedećem sastavu:
- Čiro Rakić,
- Ibro Iorišagić,
- Ahmet Verem,
- Pikret Džankić,
- Duško OLjača,
- Hamdija Kaaunić i
- Predrag DinuLović, sa zaćatkom da ispita:
- mogućnost za šire prikuijanje sredstava za fi- 

nansiranje kuiture, i
- metod za finansiranje,

d) Da se traži od grupe koja priprema studiju o raz- 
voju KuLture na našem području da upozna Skupštinu u kojoj fazi 
je njihov rad barem u kraćim tezama,
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е) Da Radovan Hrnjaz ispita kakav je status zadruž- 
nih domova o čijem održavanju niko ne vcdi računa.

AD. 6.
IKFOEMACIJA 0 MOGUĆNOSTIMA UPISA UČENIKA U S.OLE II

STUPNJA.
TEUFUK AEGAN, šef Odsjeka za društvene sLužbe proči- 

tao je informaciju ( koja se prilaže zapisniku ).
Predsjednik ŽI\rKO BABIĆ: Povod za ovu informaciju 

bila je potreba da se povežu raane organizacije i Skola učenika 
u privfedi.

SULEJlviAN KATANA: Akcija je prošle goaine uspjeLa, 
aLi da Li će i ove godine uspjeti nije bas sigurno.

ŽIVKO BABIĆ: Možda neće sve radne organizacije primi- 
ti broj koji će biti na nivou prošLogodišnjih, aLi prema mogućno- 
sti radne organizacije trebaju razmotriti ovaj naša apei.

KOVAK TADIĆ: Prijemni ispiti postoje svugdje. Da Li- 
bi se mogii odrediti izuzeci za upis bez prijema.

ŽIVKO BABIĆ: Skupština ne bi mogla raspravljati o sva 
kom pitanju. Riječ je o ovoj informaciji.

NIKO JURINČIĆ; Nije u redu da se postavijaju pitanja 
onako kako se ko sjeti, bez ikakvog reda.

MILAN GRAHOVAC: Nema utvrdjenog kriterija za prijem 
učenika. Za jedne je mjerodavna ocjena, za druge test. BiLo bi 
potrebno utvrditi jedinstven kriterij.

LAZAR MALESBVIĆ: Prijem se stvarno ne vrši po utvrdje 
nom kriterijumu.

DUŠAiI TOMIC: ProšLa godina je biLa uuroženija, zato 
ne trebamo gubiti vrijeme nego nastojati da se ovaj probiem što 
boije rijesi.

Na kraju je z a k i j u č e n o  dase uputi pismo 
radnim organizacijama i apeiuje na njih da prime što veći broj 
učenika i u ovoj godini.

AD. 7.
ANALIZA REZULTATA POSLOVANJA PO ZAVRSNOM RAČUNU ZA 

L968. GODINU RADNIH ORGANIZACIJA IZ NEPRIVREDNE DJELATNC STI.
AD. 8.

ANALIZA EINANSIJSKOG STANJA POSLC-VANJA KREDITNh BANKE 
BANJA LUKA PO ZAVRŠNOM RAČUNU ZA L968. godinu.

AnaLize pod tačkom 7- i 8* usvojene su bez diskusije.
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AD. 9.
PHIJEDLOG ODLUKL 0 IZLJLi'.T ODLUKE 0 ODEEDJIVANJU 

NAJVIŠIH CIJLNA I MARŽI U MALOPRODAJI ODRLDJLNIH PROIZVODA.
Bojan Petković je iznio i obrazložio Prijedlog Sav- 

jeta za robni promet.
BOGDAN KKLŽEVIĆ: Nemamo podataka o nabavnoj cijeni, 

pa ako se odredi ova cijena, sta де onda sa razlikom.
BRATOLJUB REGODIĆ: Poznam stanje na tržištu i mislim 

da je ovo realno i da treba usvojiti, jer u narednom periodu mo- 
že doći i do većeg povećanja.

JOSIP ANUŠIĆ: Predlažem aa se ovo usvoji pod uslovom 
da se zadrži otkupna cijena ivakva je sad.

SULEJMAN KATAiiA: Čini mi se da se pagrešno predstav- 
lja situacija na tržištu i da to nije baš tako.

RANKO ČURĆIJA: Ova odluka se ne odnosi samo na grad
Banja Luku.

VOJISLAV KAJKUT: Predlaže da se ne prihvati ovaj pri- 
jedlog odluke, nego da se donošenje odgodi za narednu sjednicu. 
Razlika od nabavne do prodajne cijene da se pretvori u maržu 
i da se ta razlika prezentira Skupštini, a zatim odluči o tome.

LAZAR MALESLVIĆ: Nije vačno da je otkupna cijena mesu 
8,oo dinara nego 6,oo. Neka se ovo tačno- utvrdi.

TEŠO BRKOVIĆ, predstavnik preduzeća MStoČarM: Stoč- 
ni fond naše zemlje i Bosne i Hercegovine je prepolovljen, žbog 
ekonomskih mjera stranih zemalja u koje izvozimo (niske cijeue i 
suviše i sl.)Sad je situacija drugačija, jer na tržištu nema sto- 
ke, a biće još i gore ako se poveća izvoz za Italiju. Inače, pre- 
duzeću "Stočar" bi najviše konveniralo da mu se odreai marža, a 
da se ne odredjuju fiksne cijene. Preduzeće je spremno da snizi 
cijene čim to buae moguće. Daćemo svu dokumentaciju organima za 
cijene i omogućiti da ’nas stalno prate.

JOVAN IVANIĆ: Da li su i drugi snabdjevaći u gradu 
tražili povećanje i da li povećanje važi i za njih? Da li se 
proizvodjaču garantuje cijena o kojoj se ovdje govori, kao o 
otkupljenoj.

DOBRIVOJE ZhNIĆ: Telad se prodaje po 5»oo do 6,oo di- 
nara, a ne po 9»oo kako tvrdi predstavnik preduzeća. Pijace su 
preplavili nakupci, te proizvodjač najmanje dobija, a preduzeće 
kuptuje od пакираса.

RANKO GURĆIJA: Da li je otkupna cijena veća nego pro-
šle godine?

BCJAN PE'TKCVIĆ: Povećanje su tražili i privatni me-
sari.

JOSIP ANUlIĆ: Trebalo bi tražiti da se proizvodjaču
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garantuje cijena za koju se tvrdi da se plaća.

IVAN FAIL: Predlaze da se odloži rješavanje i da se 
za narednu sjeđnicu da i prijedlog za otkupnu cijenu.

VGJISLAV KAJKUT: Treba spriječiti nakupce i odrediti 
stalnu maržu.

ŽIVKO BABIĆ: Glasaćemo o oba prijedloga. Lični dohoci 
su zaledjeni već treću godinu.

car'

IVAN PAIL: Ne vjerujem u to, tražim da se to ispita. 
Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: To tvrde iz preduzeća "Sto- 
Zatim predjeanik ŽIVKu BABIĆ stavlja na glasnje:
- Prijedlog službe i Savjeta za robni promet i
- Prijeclog da se odgcdi donošenje ove odluke i for- 
mira odbornička komisija.

Predsjednik konstatuje da Skupština većinom glasova 
prihvaća prijedlog da se odgcdi aonošenje ove odluke za narednu 
sjeanicu i obrazuje komisije u slijedećem sastavu:

- Vojislav Kajkut, predsjednik,
- Ivan Pail,
- Bojan Petković,
- Ivica Valenčić,
- Jovan Ivanić,
- Sulejman Katana,
- Miroslav Čuljat, članovi komisije, sa zadatkom da 

u roku od 8 dana ispita opravdanost razloga za povećanje cijena 
mesu.

Predsjednik Zivko Babić predlaže da se odgodi dono- 
šenje ODLUKA POD TAČKAMA OD lo. DO 14. ZBOG OBIMNOSTI DNEVNOG REDA 
I AMANDMANA KOJI SU DOHBŠEBI NA PEEDLOŽENE ODLUKE.

AD. 15.
RAZMATRANJE ZAHTJPVA BIRAČA SELA Ш л Т Ш  I SAHINOVIĆI 

ZA PRIPAJANJE OPSTINI BANJA LUKA.
Prijedlog Komisije za arustveno samoupravljanje u 

mjesnim zajednicama i zborovima birača uz obrazloženje dao je 
Boško Koprivica.

Preasjednik ŽIVKO BABIĆ istiće da se zahtjev ne moze 
usvojiti, jer bi to značilo prcairenje teritorije i povecanje bro- 
ja stanovnika.

ZAKLJUĆAK:
Skupština jednoglasno prihvaća prijedlog zakljucka 

da se odbije zahtjev sela Memići i oahinovici, za pripajanje op- 
stini Banja Luka, jer je banjalučka opština sastavljena od veli- 
kog broja sela po kojima su izraženi komunalni i drugi problemi.
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AD • 16•
PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 IZMJENAMA RJE6ENJA 0 ODBIJANJU 

ZAHTJEVA RADNIH ORGAliTZAGIJA ZA OSLOBADJALJE PRIJEMA PRIPRAVNIKA. 
(Prilaže se zapisniku)

Prijedlog prihvaćen jednoglasno i bez diskusije,
AD. 17.

PSIJEDLOG RJEŠENJA 0 PRLNOSU OSNOVNIH SREDSTAVA BEZ 
NAKRADE EDP "ELEKTRO BANJA LUKA" IZ BANJA LUIšE . (Prilaže za- 
pisniku)

Prijealog je prihvaćen јес1пофЈ.аар1мЈ. bez diskusije.
<< *

AD. 18.
Prijedlog ZAKLJUČKA 0 ODOBRAVANJU SRLDSTAVA U IZNOSU 

OD loo.ooo,oo DINARA NA Ш Б  UĆEŠĆA U EINANSIRANJU OPRAVKL PROS- 
TORIJA GI. NAZIJE. (Prilaže se uz zapisnik)

Prijedlog zakljućka prihvaćen де jednoglasno uz napo- 
menu ŽIVKA BABIĆA da će se navedeni iznos obezuijediti putem re- 
balansa budžeta opštine Banja Luka.

AD. 19.
a) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 RAZMATRANJU ODLUKE 0 IZ:.JENA- 

MA I DOPUNAMA STATUTA P*<LDUZEĆA ZA PRIKAZIVAITJE FILMOVA.
Obrazloženje uz navedeni prijedlo^ dao де Branko Mi- 

linković, zatim Skupština jedno^lasno donosi slijedeći
ZAKLJUČAK:
Na Oaluku o izmjenama i dopunama Statuta preduzeća za 

prikazivanje filmova, Skupština opštine nema primjedbi.
b) PRIJEDLOG ZAKLJUGKA 0 POTVRDJIVANJU ST/TUTA PROS- 

VJLTNO PEDAG08K0G ZAVODA BANJA LUKA,
Teofik Afgan daje obrazloženje o ovom prijedlogu i is- 

tiće da je služba uputila primjedbe na Statut Prosvjetno-pedagoš- 
kom zavodu (koje su sastavni dio ovog zaaljučka, a koje je Savjet 
Zavcda dužan prije konacnog usvajanja statuta razmotriti. Zatim 
je jednoglasno usvojen predloženi zaključak.

AD. 2o.
PRIJEDLOZI RJEŠENJA I ZAKLJ'UĆAKA IZ OBLASTI IMOVINSKO 

PRAVNIH ODNOSA.
Ešref Ajanović, šef Uprave za imovinsko pravne poslove 

daje obrazloženje za slijedeće predmete iz ove oblasti:
a) Prijedlog rješenja o davanju na korištenje bez nak- 

nade poslovnih zgrada - klaonice preauzeću "AgroeKsport" Beograd 
pogon "Stočar" Banja Luka.
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Prijedlog rješenja usvojen je Jednoglasno.
b) Prijedlog zaključka o davanju na korištenje gra- 

djevinskog neizgradjenog zemljišta bez naknade u ulici Braće 
Oaića, broj 13 Sabljić (Stanka) Borivoju iz Banja Luke.

Predlozeni zaključak usvojen je jednoglasno.
c) Prijedlog zakl. učka o davanju na korištenje gradje- 

vinskog neizgradjenog zemljišta van užeg graajevinskog гејопа
u k.o. Drakulić uz naknadu Gagula (Jakova)•Miši iz sela Drakuli- 
ći.

Predloženi zaključak usvojen je jednoglasno.
d) Prijedlog zatcljučka o dozvoli proaaje poljoprivred- 

nog zemljišta u k.o. Ivanjska Kovačević Miće Ivi iz sela Ivanj- 
ska.

Prijedlog zaključka usvojen Je jednoglasno.
e) Prijealog zaključka o dodjeli neizgradjenog graje- 

vinskog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka, radi izgradnje 
robne kuće u ulici Maršala Tita u Banja Luci.

Predloženi zaključak usvojen je jednoglasno.
f) Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizg- 

radjenog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka, radi izgradnje 
stambenih zgrada u ulici Dabulhanića.

Predloženi zakljućak usvojen je jednoglasno.
g) Prijedlog zaključka o doajeli gradjevinskog neizg- 

radjenog zemljišta Stambenom preauzeću Вапја Luka radi izgradnje 
naselua "Nova varoš" izmedju ulica Petra Kočića i Milana Radmana.

Predloženi zaključak usvojen je jednoglasno.
h) Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizg- 

radjenog zemijišta Stambenom preauzeću Вапја Luka u ulici Avde 
Hercegovca, raai izgradnje stambenih zgrada.

Predloženi zaključak usvojen je jednoglasno.
i) Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizg- 

radjenog zemljišta Stambenom preauzeću radi podizanja željezničke 
stanice Banja Luka u ulici Supila Franje.

Odbornik IVAH FAIL posijavlja pitanje gdje se zapravo 
nalazi ta lokacija?

EŠSI,F АЈАкОУ1С obrazlaže da se radi o trgu na stanici 
u Predgradju.

Zatim je zaključeno prije nego sto se usvoji predlože- 
ni zaključak da Stambeno preduzeće podnese informaciju o uredje- 
nju predstaničkog prostora na Predgradju.

j) Prijedlog zaključka o poništavanju rješenja Skupš-
tine^opštine Banja Lu , broj o4-PT-719/l od I6.l0.i963. godine 
o aoajeii nacionalizovanog gradjevinskog neizgraajenog zemljišta
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Todorović Dragomiru radi izgradnje stambene zgrade.

Predsgednik ŽIVKO BABIĆ upoznaje odbornike da je 
Dr. Todorović dolazio i objasnio da nije mogao ranije graditi. 
kuću na tom zemljištu jer nije imao obezbjedjen prilaz. Zatim 
predsjednik istiće Dr. Tcdorovića kao stručnjaka i smatra da bi 
morali voditi računa i o tome kod donošenja ovakvog zaključka.

AJANOVIĆ ЕВЕћР objašnjava da se po Zakonu, ako se 
ne izgradi u odredoenom roku može oduzeti dodjeljeno zemljište, 
(odnosno ne počne gradnja na odredjenom zemljištu).

BEHIJA KAPETANOVIĆ potvrdjuje da se ranije moglo gra- 
diti na toj lokaciji, a da ne pozna ni jedan slučaj da se nekome 
oduzela dozvola zato što nije započeo gradnju u odredjenom roku.

GRBIĆ LAZAR: Smatram da se ne bi mogla oduzeti doz-
vola.

DUŠAN TOMIĆ: U ovom treba poštovati i riječ druga 
predsječnika.

MIRSAD ČARDŽIĆ: Nije tačno što navodi izvjestilac da 
je teren uio raščišćen.

MUHAMED NURKIĆ postavlja pitanje kome se treba dodije- 
liti ovo zemljiste.

EŠREE AJANOVIĆ ob^asnjava aa Dr. Todorović nema pravo 
da preprodaje ovo zemljište.

Na kraju je z a k l j u č e n o  dase ovaj prijedlog 
skine sa dnevnog redai odbije prijedlog službe, dok potpredsjeanik 
Ranko Čurćija ne ispita mogućnost za produženje gradjevinske doz- 
vole Todorović Dr. Dragomiru čiji je rok istekao zbog toga što ob- 
jekat koji je predmet dozvole nije izgradjen u zakonskom roku od 
12 mjeseci.

AD. 21.
PRIJEDLOG ZAKLJUĆKA 0 DAVAITJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJ- 

SKE PLANOVE FONDOVA OPSTIi^L BANJA LUKA ZA 1969. GODINU(PRILAŽE SE 
U).

Uz obrazloženje EŠKIĆ ISMETA, načelnika Sekretarijata 
za finansije predloženi zaključan usvojen je jednoglasno.

AD. 22.
PREDLOG RJESENJA 0 PR3UZIMANJU OBAVEZE SKUPSTINE OPbTI- 

NE ZA 3JEDJENJE IZNOSA OD 99o.ooo,oo DIl.ARA ZA SUPI ČANJE
PUTA KARANOVAG - SKENDER VAKUF. (Prilaže se zapisniku).

Pre( lozeno rješenje prihvaoeno je jednoglasno uz obave- 
zu Skupštine da će navedeni iznos obezbijediti putem rebalansa 
budžeta opštine Banja Lutca.
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Pošto je završen pretres po dnevnom redu predsjed- 

nik ŽIVKO BABIĆ obavještava Skupštinu da su upućene primjedbe 
iz Krupe na Vrbasu na raspodjelu sredstava Fonda za finansira- 
n«je komunalne djelatnosti na selu, zbog čega bi trebalo izvrsi- 
ti preraspodjelu u ovcrn fondu.

Zatim u aiskusiji učestvuju Drago Barić: Poslanici 
su bili na ovoj sjednici Savjeta i složili se da se ta sredst- 
va ne rasparčaju, nego da se gradi put oimići - Ivanjska.

Predsjednik ŽIVKO BABIĆ: Ne bi trebali rasparćati 
sredstva, a raai se o 20do Зо.000,00 dinara. Trebalo bi požuri- 
ti sa izradom Programa za modernizaciju puteva u selu i gradu.

STOJAN JCKA: Raai se o minimalnim sredstvima, koja 
moramo najbolje rasporeaiti, ali jreba znati i da na primjer 
u Racune se ne može doći, jer je put neprohodan.

Zatim je na prijedlog predsjednika ŽIVXA BABICA usvo- 
jen sLijedeći

ZAKLJUČAK:
a) Dodjeljuje se lo.ooo,oo dinara za izgradnju puta

u Krminama,
b) Dodjeljuje se lo.ooo,oo dinara za izgradnju puta 

u Aginom Selu,
c) Iz sredstava za elektrifikaciju sela koja su bila 

namjenjena za područje Kola i Rekavica izdvojiće se 3 .000,00 di- 
nara za elektrifikaciju sela Ledenice.

Sjednica je zavrsena u 15, časova i 4o minuta.

ZAPISNIČAR, 
Sadija Plićanić

PRBDSJEDAVAJUCI, 
Živko Babić
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i rlJndloal rjaćMijn o imtoru envjota, kooioijo i 
upramih odbom fondovo Jkupfitino oplitlno
lsvjoetllooi Ljntoo i’o’ionoTić
iri^odlo^ ajoftonjo o ieor ovanju Clanova i tabo 
narođno odtorano --
Vrijodlog Saklju ke o рг1тгвшопов ro«ulioenju 
pojodinih pltonjo radnih odnoaa Clanova 1 radnl- 
ko Staha narodno odtorano opfttino toanjaluko
žuvjotttlloot Bljon iiaanotoafil6
n) iHJodlOf odluko o iiovnjnnju Irograna

poropoktivnotf rnnvoja vodovoda 1 kannlinn- 
eijo na poHod od 1966 do 1976.godine

1») rHjodlog ŽnkljuCka o davanju eat$lnonoatl 
tta oljono vodo 1 kanallnaoijo

Invjoatilaot КцПко <urCija
Inforuaciju o raepodjoll orodotava Fonda un 
knlturu an lj6j.fctviinu
Invjootilaot kilnn l't-anivuković
Žnforeaoljn o иосибпооб1(ва uplan učonlkn u 
'kolo II »tupnjn
Isvjootilaot foofik Affcan
Analiaa roaultata ponlovsnja po aavrfinoa ra'unu 
Bi ljbf.godlnu radnih ortfanisaolja 1в nopHvrodno 
djolntnosti opfttine hanjalukn
Isvjoetllaot ianto Jtanift
Analiaa finanolnkog otanjo poslovnnja kreditoe 
toonkn Banjolukn po мпПпов nčunu ва 19М*|И1пи

JHjedlog Jdluko o iaajonl vdluko o odrodjlvanju 
aajviftlh oijooaXanrfii u nnloprodajl odredjenih 
prolBVOda

Isvjaetllaot hojan *etkovld

rrijodlog Jdluko o novCanoj poaoćl roditoljiaa 
ва anjofttaj djaoe u otodanifita
irijodlog Jdluko o trofikovlna lavrftonja vaopltaih 
i otaratoljoklh кјега

X,
>



12. FrlJ«41oe Odluk* o mBjoAtaJu u eooljalB« uatanov« 
lloa oeatanlh u flslAko« 111 pslhlAkos rssroju 1 
Starlh lloa 1 dodjsll novftanlh poaoćl

13« irljsdlo« ^dluks o profsslonslnoj rshshllltaoljl 
llos osstenih u flslfikos 1 psihlć*os rssvoju

1 4 . irljedlog >dluko o stavljsoja vaa sasgs Odlaks 
o ponodlss irtvsss failatl6kog torors
Isvjo-i tilsci po taSksss o« lo do 14 

Tjsnooslsv Varunok
kssastrsnjo sshtjovs hlrsAs sols iseićl 1 -ahinovidl 
ss prlpsjanjs spAtlnl iesnjslttks
Isvjostilaoi Vsljko Bosnid
Irljodlog kjoAsnjs o lssjsnaas 1 dopausss SjsAssjs 
o odbljsnju sshtjsvs mdnih orgsnlssoijs ss osloks* 
djssjs obuvoso prljoBu prlprsvniks
lovjostllsot Žlsslds Ksdid
irljodlog HjoAonjs o pronosu oanovnih orodstsvs 
bes nskasds Ш  "klsktro hsajslsks" ls kanjslako

\ levjootilsot Zdravko Valontid

irijedlog ZakljuĆka 0 odobrsvanju srsdstava u 
lsnosu od loo.ooo aovlh dinsra ns lso uAoAćs в 
flnanairanjtt oprsvkl prostorijs đlsnssljB
IsvjoBtllBOi i'ooflk Afgan

19.' sl irijodlog Zaklju ka o rasBatranju Odluk# o lssjo- 
7 вава i dopttaaBs Statttts iradusaća ss i rikasivanjo 
filoovs
Isvjoatilaoi Brsnko Killnković

(bj Irijodlog ZskijuBks o potvrdjlvasju Atatuts 
^  irosvjstno-podsgočkog ssvods Jbunjsluks

Isvjsstllsot l'oofik Afgsn
2oij irljodlosl ZakljuAsks rjoAonjs is oblssti lsovineko 

pravnlh poolovs
levjoatllsoi SArof Ajsnovlć



IUJE2L00 'LK 1УЈ-ХЈМ М&КОО №Dk

х« Ш ј К lo« ајвбвпЈ« • lHooTaoJu «lanava 
/  3$о¥о Barođao o4Vreoo

2. , П 0*<ао* ZaklJuCt •  u vrivroaooao ragu llaaoju  
p ojođiolh  p ita n .a  raOolh odnuoa ftlanora 1  radoiha 
^taha aarodao odbrcen« opštio« Baojaluka

3. Jrrijedlog Zaključka o davnnju aaglaan oatl oa 
j  fia a a a ia k o  plaoov« faodova o p itlo a  Baajaiuka

*• X96i*aodiou
Ievjaetilaoi laaot 'fî id

4« i rijodlo6- UjoSooja o prouaii&anju obavozo 
^  jku fctina opfttino aa oboabjodjonjo laaoaa od 

990«000 aovlh dinara sa aufioanairaajo puta 
jtaraoovao - Skaodar vukuf /
Isvjootiools Iaaat >*ukidi Vladluir Bartal.


